



Joanna Miles - Director, National Accounts Canada

I am pleased to announce the promotion of **Joanna Miles** to the role of **Director, National Accounts Canada**, effective May 1st, 2022.

Since joining Westburne Ontario in 2018, Joanna has been a capable sales leader and valuable team member. Through this time, she has worked closely with Craig Byfield, leading pursuits nationally, and has proven herself to be a capable successor to Craig who is retiring May 1st.

Please join me in congratulating Joanna on her promotion and in wishing her every success in this critical role.

Dave Syer
Vice President, Westburne Canada



Joanna Miles - Directrice des Comptes Nationaux, Canada

J'ai le plaisir d'annoncer la nomination de **Joanna Miles** au poste de **Directrice des Comptes Nationaux Canada**, à compter du 1er mai 2022.

Depuis qu'elle a rejoint Westburne Ontario en 2018, Joanna a été une remarquable leader des ventes et un précieux membre de l'équipe. Tout au long de cette période, elle a travaillé en étroite collaboration avec Craig Byfield, en menant des actions à l'échelle nationale, et a démontré qu'elle était une successeure compétente au poste de Craig, qui prendra sa retraite le 1er mai.

Veillez-vous joindre à moi pour féliciter Joanna de sa nomination et lui souhaiter beaucoup de succès dans ce rôle essentiel.

Dave Syer
Vice-Président, Westburne Canada



© REXEL | ALL RIGHTS RESERVED
1180 Courtneypark Drive East | Mississauga | ON | L5T 1P2

A Rexel Group Company
www.rexel.com



a world of energy